

植物拍卖！

花园委员会诚挚邀请 ASD 家庭和工作人员，以及任何不能参加 4 月 28 号儿童小学现场售卖的朋友——前来订购植物。全部收益将用于校园花园内以及所有相关科学项目的学习。ASD 的场地 - 在 3 月 31 号星期五前接收的订单将于 4 月 28 号星期五送到 ASD 的场地。儿童小学卡罗尔街 512 号现场售卖的学生家庭必须在 4 月 28 号下午 6 点前来提取您的订单——没有例外。如果您在那之前无法提取，请安排您的朋友来提取您的订单。

订购：使用附件中的表格，在 3 月 31 日星期五之前，通过学生或亲自将信封中的付款交给 Connie (ASD)，Yvette (ICT)，或放在家长教师委员会收款箱里。订单需要提前付款。花园委员会可以接受现金，支票，SNAP*或者汇票（但不能接收信用卡）。请将支票或者现金订单支付给 PTA of PS 372。如果有任何疑问，请联系家长协调员 Yvette Agas-Bautz，电话是 718-624-5271 分机号：1111，电子邮箱为 yvette.agasbautz@ps372.net。st

PLANTS FOR SALE!

The Garden Committee invites ASD families and staff—and anyone who cannot attend the April 28 live sale at the 512 Carroll Street site—to order plants. Proceeds will benefit the Inclusions School Garden and related science programming for all students. Pre-paid orders **received by Friday, March 31** will be delivered to the ASD site on Friday, April 28. Families of students who attend the 512 Carroll Street site must pick up orders before 6 p.m. on April 28—no exceptions. Please arrange for someone to collect your order if you cannot get it before then.

To order: Use the attached form and return the payment in an envelope, via student backpack or in-person, to Connie (ASD site), Yvette (ICT site), or the PTA dropbox by Friday, March 31. Advance payment is required. The garden committee can accept cash, checks, SNAP*, or money orders (but not credit cards). Please make checks or money orders payable to The PTA of PS 372. Questions? Contact Parent Coordinator Yvette Agas-Bautz, 718-624-5271 ext: 1111 yvette.agasbautz@ps372.net

植物出售订单表格在 3 月 31 号星期五截止

您的孩子坐教车上学吗？如果您的孩子将于 4 月 28 日星期五乘坐教车回家，那么请您只订卖 6 个植物以内。如果您要多订植物可以在 4 月 27 号星期四下午 2:30 点至 6 点，以及 4 月 28 号星期五上午 8 点至 9 点，或下午 2 点至 6 点的期间到儿童小学 ICT 的学校花园内亲自提取（在 1st 街和 Denton 道交叉口）。在 4 月 28 号星期五之后，我们不会保留任何植物。如果您无法亲自来，请安排您的朋友来帮忙提取。

此外，在 4 月 28 日星期五于儿童小学卡罗尔街 512 号那（上午 8 点至上午 9 点；下午 2 点至 4 点），植物会以“先到先得”的原则进行出售，售完为止。

食用植物

请在 Inclusions.org/plantsale 上查找植物的描述和图片

PLANT SALE ORDER FORM Due Friday March 31

Does your child take the bus? Please limit orders to no more than 6 plants if your child will be riding the bus home on Friday April 28. Larger orders can be picked up at the Inclusions School Garden located at the ICT site (at the corner of 1st Street and Denton Place) on Thursday April 27 between 2:30 p.m. and 6 p.m.; and Friday, April 28, from 8 a.m. to 9 a.m. and from 2 p.m. to 6 p.m. No plants will be held past 6 p.m. Friday, April 28. Please arrange to have someone else collect them if you cannot do so by then. Also, plants can be purchased in person on a first-come, first-served basis at the “live” sale on Friday, April 28 at 512 Carroll Street (8 a.m. -9 a.m.; 2 p.m. - 4.p.m.) while supplies last.

草本植物每株 2.50 美元 ; 3 株 5 美元。 6 株 9 美元。

罗勒/九層塔 _____ 香菜 _____ 莳萝 _____ “意大利”欧芹 _____

蔬菜每株 2.50 美元 ; 3株 5 美元 ; 6 株 9 美元。

小番茄 _____ 番茄 _____

甜椒 _____ 墨西哥辣椒 _____

草本植物+蔬菜小计 # _____

特色草本植物每株 4 美元。 3株 10 美元。

薰衣草 _____ 蜜蜂花 _____ 迷迭香 _____ 鼠尾草 _____ 百里香 _____

牛至 _____ “法国龙”舌兰 _____ 金盏花 _____

特色草本植物小计# _____

一年生和藤蔓植物 (非食用植物)

花朵每株 2.50 美元 ; 3 株 5 美元 ; 6 株 9 美元。

秋海棠 _____ 锦紫苏 _____ 万寿菊 _____ 孔雀草 _____ 矮牵牛花 _____ 鼠尾草 _____

花朵小计# _____

天竺葵+藤蔓植物每株 7 美元。

大花天竺葵 _____ 长春藤 _____

天竺葵+藤蔓植物小计# _____

Edible Plants *Find plant descriptions and photos on Inclusions.org/plantsale *

Herbs \$2.50 each; 3 for \$5.; 6 for \$9. Basil _____ Cilantro _____ Dill _____ Parsley 'Italian' _____

Vegetable \$2.50 each; 3 for \$5.; 6 for \$9. ‘Sweet 100’ Cherry Tomatoes _____ Big Beef Tomatoes _____ Bell peppers _____ Jalepeno peppers _____

Herbs + Veg subtotal # _____

Specialty herbs \$4. each; 3 for \$10. Lavender _____ Lemon Balm _____ Rosemary _____

_____ Sage _____ Thyme _____ Oregano _____ Tarragon 'French' _____ Calendula _____

Specialty herb subtotal # _____

Annuals & Vines (Non-edible plants) Flowers \$2.50 each 3 for \$5.; 6 for \$9.

Begonias _____ Coleus _____ African Marigold _____ French Marigold _____ Petunia _____ Salvia _____

Flowers Subtotal # _____

Geranium + Vines \$7. each Zonal Geranium _____ Vinca vines _____

Geranium + Vines Subtotal # _____

Calculated Total (in \$\$) _____

总计 (美元) _____

姓名 _____

小孩姓名/年纪 _____

电子邮箱 _____

手机号码 _____

总金额\$ _____

NAME _____

CHILD NAME/CLASS _____

EMAIL ADDRESS _____

CELL PHONE NO. _____

Total amount enclosed \$ _____

除了食用植物外还想购买不可食用植物的 SNAP 的用户，我们提供了两种不同的付款方式。当使用 EBT/SNAP 时：列出可食用植物（草本，蔬菜）的小计 \$ _____ (使用附件中的 SNAP 表格付款) 并且列出不可食用一年生植物、花朵、藤蔓植物的小计 \$ _____ (使用现金、支票或者电汇付款)。

SNAP/EBT 用户：我们接受 SNAP 用于可食用植物购买，包括了草本和植物。消费者可以填写 SNAP 的相关信息：

持卡人姓名 _____

电话号码 _____

卡号 _____

购买金额 (\$) _____

签名 _____

日期 _____

SNAP customers who wish to buy non-edible plants in addition to edible plants should provide two separate payments. When using EBT/SNAP: List subtotal for edible plants (herbs, vegetables) \$ _____ (Pay with SNAP form attached)
And list subtotal for non-edible annuals, flowers, vines \$ _____ (Pay with cash, check or money order).

SNAP/EBT Recipients: We accept SNAP for all edible plants, including herbs and vegetables. Eligible customers can fill in their SNAP information:

Cardholder name _____

Phone number _____

Card number _____

Purchase amount (in \$) _____

Signature _____

Date _____